**Santorini (two way flight) Zakynthos (Day tour to Blue Cave)** Kefalonia (Boating into Melissani Lake Cave)





# Greece **Beautiful Myth Tour**







**BPHoliday** 



**BPHoliday** 

**BPHolidayChannel** 

www.bpholiday.com Please Call: +04. 835 0096

Design by: Pei Wen Update: 26/04/2022



Greece has the longest coastline in Europe and is the southernmost country in Europe. The mainland has rugged mountains, forests and lakes, but the country is famous for its thousands of islands, bordered by the blue Aegean Sea to the east, the Mediterranean Sea to the south and the Ionian Sea to the west.



Connecting the Gulf of Corinth with the Saronic Gulf in the Aegean Sea. It crosses the narrow isthmus of Corinth, the Peloponnese and mainland Greece.



One of the longest multi-span cable-stayed bridges in the world, the longest fully suspended.



Explore Melissani Cave

✓ **Argostoli**'s Piari Scene Shots

The site of a famous 1980 shipwreck, in suspension resting on the sandy beach posed by the cliff. This is a Exposed bay in Ionia.



The most celebrated attraction of the Greek island of Kastellorizo. The cave lies on the southeast coast of the island.



One of the most significant places for tourists to visit. Surprisingly, there is a lake inside the cave that has trees and forests surrounding it.



Capital of Kefalonia with a population of 14,000 inhabitants. Argostoli stands on the far end of the natural bay surrounded by mountains and verdant forests.



Perfect stop in Greece. From beaches, to wineries, and hiking trails the island has something for everyone.



Also known as the Caldera of Fate, or now known as Santorini, is a Greek island located in the southern Aegean Sea.



One of the longest beaches on the island and is very popular, it's mainly black sand or pebbles in some areas.



# **Itinerary**

DAY 01

#### **MALAYSIA - ATHENS**

DAY 02 ARRIVE ATHENS (L/D)

Arrive in Athens in the morning. Drive to the Corinth Canal. After lunch, experience the majesty of the canals, especially as large boats cross. Then we drove to the Rio Antonio Bridge. Enjoy on the beach and watch the scenic bridge. Tonight we will

spend the night in the Ionian oasis Kelini.

## ATHENS - ZAKYNTHOS (B/L/D)

DAY 03 Please bring simple snacks as we have to take the morning ferry to Zakynthos. Breakfast will be served in Zakynthos. Then drive through Solomos Square on the seafront. We will enter the Shipwreck Viewpoint, officially known as Navagio Beach. After lunch, we will take a boat to Navagio Beach. You can swim freely there and take millions of Paradise Mode photos. Then we will also take a boat tour of the Blue Cave. Swimming in the Blue Cave will be an unforgettable experience. After a day of enjoyment, we will check into the hotel.

### ZAKYNTHOS - KEFALONIA (B/L/D)

DAY **04**  After breakfast at the hotel, we will head to the port. At 9:45 am, the ferry will depart for **Kefalonia**. Our main itinerary today is to explore **Melissani Cave**. At noon, we will enjoy seafood in front of the beach. We will then drive to the Piari scene in Argostoli for a photo shoot. Return to PESADA PIER for boarding and return to Greece. Tonight we will be staying in Kellyny.

DAY **05** 

### **KEFALONIA - ATHENS (B/L/D)**

After breakfast, we return to Athens. We will visit the **Acropolis**. Then shop at Plaka Walking Street.

06

## ATHENS - SANTORINI (B/-/D)

After breakfast, fly to Santorini. Today we will stay in Oia until sunset. We'll take you around every secret corner and take scenic photos until sunset.

DAY 07

## SANTORINI - THERA (B/-/D)

Enjoy breakfast at hotel. First shot in our resort, then in the **Thera** area. We'll show you around and let you go on your own, lunch at your own expense. We will meet at dinner time.

DAY **08** 

#### THERA - KAMARI - ATHENS (B/L/D)

After breakfast at the hotel, take a leisurely walk along the sandy **beach** of **Kamari** before visiting the **winery**. In the evening we will return to Athens.

DAY **09** 

## ATHENS (B)

Breakfast then transfer to airport

DAY 10

## **ARRIVE MALAYSIA**

Arrival home with beautiful memories.











# **Travel Information**

Greece's Countries Weather				
Spring	Summer	Autumn	Winter	
Mar: 9°c ~ 16°c Apr: 12°c ~ 20°c May: 16°c ~ 25°c	Jun: 21°c ~ 30°c July: 23°c ~ 33°c Aug: 24°c ~ 33°c	Sept: 20°c ~ 29°c Oct: 16°c ~ 24°c Nov: 12°c ~ 19°c	Dec: 8°c ~ 15°c Jan: 7°c ~ 13°c Feb: 7°c ~ 14°c	

Currency	Time Zone	Travel Adapter
Euro	Greece (GMT+3)	

## **Tour Package Includes**

Return international flight tickets

Baggage not exceed 20kg

Handcarry  $32cm(h) \times 42cm(w) \times 25cm(d)$ 

\*\* due to the special geology & weather, it is very dangerous for overweight transport to travel and the local government is very strict about it.

- Accommodations 7 nights stay in Hotel (Twin sharing basis)
- Meals: 7 Breakfast, 5 Lunch, 7 Dinner
- All sightseeing as per itinerary
- Private air-conditioned coach
- Tour guide in each city
- City & Tourist Tax

## **Tour Package Excludes**

- X Personal travel insurance
- ★ Excess Baggage Charge
- X Extra tipping for all services as option
- X Own expenses (Laundry Fees, Corkage Fees, Extra Meal etc.)
- ★ Any attraction tickets out from itinerary
- X Recommended Optional Tour



### Beautiful Planet Holiday Tour & Travel Sdn. Bhd. (58352M) KPL 5634

Penang Branch: 27A, Jalan Angsana, Bandar Baru Air Itam, 11500 Ayer Itam, Penang, Malaysia. Tel:+604-835 0096
HQ: 394A, 1st Floor, Wayton Court, Jalan Burmah, 10350 Penang, Malaysia. Tel: +604-226 8121
KL Branch: B1-33A-7, Jalan Perak, Kuala Lumpur, Wilayah Persekutuan 50450, Malaysia. (SOHO KLCC) Tel:+603-2181 6286

## (ICELAND) N66 Ehf (Kt. 541216 1700)

35 Hverfisgata , 101 Reykjavik, Iceland. Tel: +354-857 0646 Website: www.n66.is

### (THAILAND) Pristina Tours

HQ: 34/8 Thanon Thep Kasatri, Phuket 83200, Thailand. Tel: +86-076 377918 Website: www.pristinatours.com Bangkok Branch: 273, Soi Ramkhamheng 21 (Soi Nawa Si). Phlap Phla, Wang Thongland, Bangkok 10310. Thailand. Tel: +86-02 3185280

# 非一般行程 非一般体验

圣托里尼 (往返航班) 扎金索斯(蓝洞一日游) 凯法利尼亚(划船进入梅利萨尼湖洞)







# 希腊 美丽神话之旅







**BPHoliday** 

**BPHolidayChannel** 

www.bpholiday.com Please Call: +04. 835 0096

Update: 26/04/2022 Design by: Pei Wen



# 10天7夜希腊美丽神话之旅

希腊拥有欧洲最长的海岸线,是欧洲最南端的国家。大陆有崎 岖的山脉、森林和湖泊, 但这个国家以成千上万的岛屿而闻名 , 东临蓝色的爱琴海, 南临地中海, 西临爱奥尼亚海。

- 安东尼亚大桥
- Navagio 海滩
- 乘船游览**蓝洞**
- 探索 Melissani Cave
- ✓ 阿皮亚的皮亚里风云拍摄



将科林斯湾与爱琴海的萨洛尼克湾相连。 它穿过哥林多的狭窄的地峡, 将伯罗奔尼撒和希腊大陆。



也名为 Charilaos Trikoupis 大桥。 世界上最长的多跨斜拉桥之一, 最长的完全悬挂式。



个着名的1980年沉船的遗址,在悬 崖上构成的沙滩上休息。 这是一个暴露的海湾。



希腊卡斯特洛里佐岛最著名的景点。 洞穴位于岛的东南海岸。



游客参观最重要的地方之一。 令人惊讶的是,有一个有树木 的洞穴内的湖和周围的森林。



凯法利尼亚首府,人口14,000名居民。 阿皮亚站在天然海湾的尽头,被 依山傍水, 林木葱茏包围。



在希腊的不容错过的景点。 从海滩, 到酿酒厂和岛上的远足小径, 有适合每个人的东西。



亦称命运的破火山口, 或现在所说的圣托里尼, 是一座位于爱琴海南部的希腊岛屿。



岛上最长的海滩之一, 而且很受欢迎, 主要是黑沙 或某些地区的鹅卵石。



# 行程

DAY 01

## 马来西亚 - 雅典

DAY 02

## 抵达雅典 (午/晚)

早上抵达雅典。开车到**科林斯运河**。午饭后,就体验运河的雄壮经验,特别是在大船穿越时。然后我们开车前往**里约安东尼奥桥**。在沙滩享受与观看风景优美的桥梁。今晚我们将在爱奥尼亚的绿洲 Kelini 过夜。

## 雅典 - 扎金索斯 (早/午/晚)

DAY 03 请携带简单的小吃,因为我们必须乘搭早上的渡轮到扎金家斯。早餐将在扎金家斯享用。然后再开车穿过海滨 Solomos 广场。我们将进入船舶沉船观景点,正式名称为 Navagio 海滩。午饭后,我们将乘船前往纳瓦吉欧海滩。你可以在那里自由游泳,并拍摄数以百万计的天堂模式照片。然后我们也会乘船游览蓝洞。在蓝洞游泳将是一个让您难忘的精彩体验。经过一天的享乐,我们将入住酒店。

# 扎金索斯 - 凯法利尼亚 (早/午/晚)

DAY **04**  在酒店享用早餐后,我们将前往港口。在上午的九时四十五分,渡轮将会出发前往凯法利尼亚岛。今天我们的主要的行程就是探索梅利萨尼洞穴。中午,我们将在沙滩前享用海鲜。然后我们将开车前往阿皮亚的皮亚里风云拍摄。返回到PESADA PIER 登机并返回希腊。今晚我们将在凯利尼留宿。

DAY **05** 

## 凯法利尼亚 - 雅典 (早/午/晚)

早餐后,我们回到雅典。我们将参观雅典卫城。然后在 Plaka 步行街购物。

DAY 06

## 雅典 - 圣托里尼 (早/-/晚)

早餐后,乘搭飞机前往**圣托里尼岛**。今天我们将在停留**伊亚**直到日落。我们会带您在每个秘密角落以及拍摄风景秀丽的照片直到日落。

DAY **07** 

## 圣托里尼 - 锡拉 (早/-/晚)

在酒店享用早餐。首先在我们的度假胜地拍摄,然后在**锡拉**地区拍照。我们会带你们到处走动,然后让你们自由行,午餐自费。我们会在晚饭时间见面。

DAY **08** 

## 锡拉 - 卡马里 - 雅典 (早/午/晚)

酒店早餐后沿着卡马里沙滩悠闲散步,然后来葡萄酒厂。晚上我们将返回雅典。

DAY 09

## 雅典 (早)

早餐后,集合前往机场返回家乡。

DAY 10

### 抵达马来西亚

带着美好回忆返回甜蜜家园。









# 旅游信息

# 希腊国家天气

春天	夏天	秋天	冬天
三月: 9°c ~ 16°c	六月: 21°c ~ 30°c	九月: 20°c ~ 29°c	十二月: 8°c ~ 15°c
四月: 12°c ~ 20°c	七月: 23°c ~ 33°c	十月: 16°c ~ 24°c	一月: 7°c ~ 13°c
五月: 16°c ~ 25°c	八月: 24°c ~ 33°c	十一月: 12°c ~ 19°c	二月: 7°c ~ 14°c

货币	时差	当地插座
欧元	希腊 (GMT+3)	

## 团费包含

• 往返国际机票

**托运行李不超过**20kg

手提行李 32cm高 X 42cm宽 X 25cm深

注意:由于地质特殊,交通工具超重行驶非常危险,当地政府一律 严禁。

- 7晚酒店住宿(双人房标准)
- 膳食: 7早餐,5午餐,7晚餐
- 行程单上所有景点
- 全程冷气旅游巴士
- 各个城市地接导游服务
- 全程城市税和旅游税

## 团费不包含

- × 个人旅游保险
- × 行李超重/超大费用自理
- ※ 酒店/游船洗衣服务,自备酒瓶开塞费,增加餐等费用自理
- × 行程单以外景点门票
- × 额外服务小费随意
- × 推荐自费项目



## Beautiful Planet Holiday Tour & Travel Sdn. Bhd. (58352M) KPL 5634

Penang Branch: 27A, Jalan Angsana, Bandar Baru Air Itam, 11500 Ayer Itam, Penang, Malaysia. Tel:+604-835 0096
HQ: 394A, 1st Floor, Wayton Court, Jalan Burmah, 10350 Penang, Malaysia. Tel: +604-226 8121
KL Branch: B1-33A-7, Jalan Perak, Kuala Lumpur, Wilayah Persekutuan 50450, Malaysia. (SOHO KLCC) Tel:+603-2181 6286

## (ICELAND) N66 Ehf (Kt. 541216 1700)

35 Hverfisgata , 101 Reykjavík, Iceland. Tel: +354-857 0646 Website: www.n66.is

#### (THAILAND) Pristina Tours

HQ: 34/8 Thanon Thep Kasatri, Phuket 83200, Thailand. Tel: +86-076 377918 Website: www.pristinatours.com Bangkok Branch: 273, Soi Ramkhamheng 21 (Soi Nawa Si). Phlap Phla, Wang Thongland, Bangkok 10310. Thailand. Tel: +86-02 3185280